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ROMÂNIA 

JUDEȚUL IAȘI 

CONSILIUL LOCAL OŢELENI 

Sat Oţeleni, Comuna Oţeleni, Str. Şcolii, Nr.2 

Tel/fax: 0232.718.246, E-mail: primariaotelenioteleni@yahoo.ro 

 

Nr. 6195 din 21.09.2018 

PROCES-VERBAL 

 

 Încheiat astăzi, 21.09.2018, ora 14.00  în cadrul ședinței extraordinare a Consiliului 

Local Oțeleni, județul Iași,  

Loc de desfășurare: sala de consiliu din cadrul Primăriei comunei Oțeleni, Sat Oţeleni, 

Comuna Oţeleni, Str. Şcolii, Nr.2. 

Consiliul Local este compus din 12 consilieri locali în funcție, la ședință participă 10 

consilieri locali după cum urmează: 

Nr. 

Crt. 
Numele și prenumele PREZENT/ABSENT 

VACANT 

1. GHERĂESCU FELICIAN MIHAI PREZENT 

2. IFTIME ALIDA ELENA PREZENT 

3. DIEAC ADRIAN PREZENT 

4. JITARU IONEL PREZENT 

5. CEZAR IOSIF PREZENT 

6. BENCHEA ROBERT PREZENT 

7. URSACHE IONELA PREZENT 

8. BENCHEA IOAN PREZENT 

9. -----------------------------------------------------  VACANT 

10. JITARU IOAN PREZENT 

11. MOROȘANU ANCA FELICIA ABSENT 

12. CARP IOAN ABSENT 

13. URSACHE  IOSIF PREZENT 

Convocarea a fost făcută conform prevederilor art. 39 alin. (2) din din Legea 215/2001 

privind administrația publică locală, republicată, cu modificările și completările ulterioare, prin 

convocatorul înregistrat la  nr. 6121 din 19.09.2018 și Dispoziția nr. 176 din 19.09.2018. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a dat citire ordinii de 

zi: 

 

Nr. 

crt. 

Conținutul ordinii de zi Inițiat/Întocmit 

1.  Aprobarea procesului-verbal încheiat în ședința anterioară Secretarul comunei 

Benchea L. Robert 

2. PROIECT DE HOTĂRÂRE Nr. 6118 din 19.09.2018 privind 

rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al  comunei 

Oţeleni pe trimestrul III și IV 2018 

Viceprimar cu atribuții 

de primar, Gherăescu 

Felician Mihai 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 32 din 27 

aprilie 2018 privind modificarea inventarului bunurilor care 

aparţin domeniului public al comunei Oţeleni, prin înscrierea 

Viceprimar cu atribuții 

de primar, Gherăescu 

Felician Mihai 
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corectă a suprafeţei de teren, a elementelor de identificare și a 

valorii pentru ”Maidan Oțeleni - La Biserica Catolică Oțeleni”  

4. Probleme curente, întrebări  

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că la punctul 

nr. 2 de pe ordinea de zi a fost o eroare de redactare și că proiectul este nr. 6118 din 19.09.2018 

privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al  comunei Oţeleni pe trimestrul III și IV 

2018. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că propune  

suplimentarea ordinii de zi cu un proiect: PROIECT DE HOTĂRÂRE NR. 6179 din 21.09.2018 

privind includerea în inventarul bunurilor care alcătuiesc domeniul public al comunei Oțeleni a 

imobilului ”Teren monument Dealul Boghicei” 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că în mod 

cronologic, ar urma punctul nr. 5 ”Probleme curente, întrebări”. 

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a supus aprobării consiliului local, propunerea 

de suplimentare a ordinii de zi cu proiectul propus de către domnul viceprimar cu atribuții de 

primar, Gherăescu Felician Mihai. 

În urma votului exprimat s-au centralizat 10 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 

”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

GHERĂESCU FELICIAN 

MIHAI 

  

IFTIME ALIDA  ELENA   

DIEAC ADRIAN   

JITARU IONEL   

CEZAR IOSIF   

BENCHEA ROBERT   

JITARU IOAN   

BENCHEA IOAN   

URSACHE  IOSIF   

URSACHE IONELA   

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a supus spre aprobare ordinea de zi 

suplimentată.  

În urma votului exprimat s-au centralizat 10 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 

”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

GHERĂESCU FELICIAN 

MIHAI 

  

IFTIME ALIDA  ELENA   

DIEAC ADRIAN   

JITARU IONEL   

CEZAR IOSIF   

BENCHEA ROBERT   

JITARU IOAN   

BENCHEA IOAN   

URSACHE  IOSIF   

URSACHE IONELA   
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Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a dat citire punctului nr. 1 pe ordinea de zi: 

Aprobarea procesului-verbal încheiat în ședința anterioară 

 Discuții nu au fost. 

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a supus la vot punctul nr. 1 pe ordinea de zi. 

În urma votului exprimat s-au centralizat 10 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 

”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

GHERĂESCU FELICIAN 

MIHAI 

  

IFTIME ALIDA  ELENA   

DIEAC ADRIAN   

JITARU IONEL   

CEZAR IOSIF   

BENCHEA ROBERT   

JITARU IOAN   

BENCHEA IOAN   

URSACHE  IOSIF   

URSACHE IONELA   

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a dat citire punctului nr. 2 pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al  comunei Oţeleni 

pe trimestrul III și IV 2018 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a luat cuvântul și a 

spus că la începutul anului bugetul comunei a fost oropsită din cauza excedentului de la sfârșitul 

lui 2016, nu s-au dat cotele defalcate pentru buna funcționare, de la bugetul de stat, în această 

situație fiind și alte comune. A funcționat ca o ”penalitate”. Banii aceștia erau un drept de la bun 

început.În proiecția inițială a bugetului pe 2018 s-a urmărit asigurarea salarizării și au fost bani 

cuprinși pentru dispensarul de la Hîndrești, s-a renunțat la căminul cultural, care nu a fost lăsat 

de izbeliște, s-a mers cu proiectul la Compania Națională de Investiții, a trebuit schimbată 

titulatura, la început era ”sală de vestivități”, după aceea s-a cerut schimbarea titulaturii în 

”cămin cultural” și s-a obținut înscrierea pe lista sinteză pentru finanțare în 2019. Se așteaptă 

semnarea contractului de finanțare. Până atunci, doar promisiuni. Au fost prinși în rectificare 5 

miliarde de lei vechi direct pentru sesiunea de drumuri de interes local, care este în procedură de 

licitație, în evaluarea ofertelor în perioada aceasta, va fi proiectare cu execuție, va fi un singur 

constructor, posibil să înceapă în toamna aceasta la pietruit și pregătit terenul pentru asfaltare. 

Drumurile sunt cele care se știu, drumurile de interes local: La biserică la deal, Casa 

Agronomului, după școală roată, în cartierul nou, la domnul Ursache Iosif. Drumurile care au 

fost calamitate în 2017, parte din ele sunt asfaltate, de ex. DC 83 Hândrești- Satu Nou. Nu se 

poate cere finanțare de asfaltare a unui drum asfaltat. În Oțeleni a dost prins drumul de pe vale la 

Bulai și drumul de la Moroșanu de la vale. Compania Națională de Investiții finanțează 

drumurile care au fost calamitate și care nu au primit ajutor de nicăieri. Ei le preiau în anumite 

condiții: trebuie să fie intabulate. Pe perioada investiției ei se ocupă de tot, de autorizații și de 

orice alte documentații. Banii nici măcar nu trec prin conturile primăriei. Primăria este doar 

beneficiar. Așa lucrează CNI-ul. Cei de la Iași au spus să nu se meargă la CNI pentru că 

prioritate au stadioanele pentru Campionatul european de fotbal. Dar nu se epuizează toți banii. 

Alte discuții nu au mai fost. 

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a supus la vot punctul nr. 2 pe ordinea de zi. 
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În urma votului exprimat s-au centralizat 10 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 

”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

GHERĂESCU FELICIAN 

MIHAI 

  

IFTIME ALIDA  ELENA   

DIEAC ADRIAN   

JITARU IONEL   

CEZAR IOSIF   

BENCHEA ROBERT   

JITARU IOAN   

BENCHEA IOAN   

URSACHE  IOSIF   

URSACHE IONELA   

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a dat citire punctului nr. 3 pe ordinea de zi: 

Proiect de hotărâre privind modificarea HCL nr. 32 din 27 aprilie 2018 privind modificarea 

inventarului bunurilor care aparţin domeniului public al comunei Oţeleni, prin înscrierea 

corectă a suprafeţei de teren, a elementelor de identificare și a valorii pentru ”Maidan Oțeleni 

- La Biserica Catolică Oțeleni 

 Discuții nu au fost. 

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a supus la vot punctul nr. 3 pe ordinea de zi. 

În urma votului exprimat s-au centralizat 10 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 

”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

GHERĂESCU FELICIAN 

MIHAI 

  

IFTIME ALIDA  ELENA   

DIEAC ADRIAN   

JITARU IONEL   

CEZAR IOSIF   

BENCHEA ROBERT   

JITARU IOAN   

BENCHEA IOAN   

URSACHE  IOSIF   

URSACHE IONELA   

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a dat citire punctului nr. 4 pe ordinea de zi 

(suplimentat): 

PROIECT DE HOTĂRÂRE NR. 6179 din 21.09.2018 privind includerea în inventarul bunurilor 

care alcătuiesc domeniul public al comunei Oțeleni a imobilului ”Teren monument Dealul 

Boghicei” 

Domnul consilier local Ursache Iosif a întrebat dacă sunt în total  9 ari pentru crucea aceasta. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că sunt 30/30. 

Să fie și zonă de protecție, va trebui îngrădit cu gard. 

Domnul consilier local Benchea Ioan  a spus că, cu condiția să nu fie necazuri cu vecinătățile. 

A spus că există titluri emise conform cărora terenul este în devălmășie. Unele sunt delimitate cu 

coordonate.  
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Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că, cadastristul 

a făcut planul parcelar. A continuat și a spus că a încercat și altă variantă: ar fi fost un donator. 

Dar era o bucată îngustă, chiar dacă îi dădea 10 sau 20 de ari, nu se încadra pe lățime. Și singura 

variantă a fost aceasta. Primează întotdeauna intabularea! La terenul pentru grădiniță Oțeleni, 

dacă ADS-ul avea documentație, își intabula terenul. Dar nu a avut! La grădiniță s-a emis ordin 

de începere a lucrărilor. Termenul este până anul viitor în iulie. Suntem la mâna măicuțelor. 

Dacă se hotărăsc să plece, unde vor merge copiii? 

Domnul consilier local Ursache Iosif a întrebat cine finanțează proiectul cu crucea? 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că Ministerul 

Culturii, Departamentul Centenar. A spus că va fi construită din metal și piatră. 

Domnul consilier local Ursache Iosif a întrebat dacă asta e valoarea ei. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că valoarea ei 

este de 5 miliarde de lei vechi. 

Domnul consilier local Benchea Ioan  a spus că aceasta este singura lor rezervă, să nu fie 

necazuri cu terenul. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că, în cazul în 

care va fi vreunul nemulțumit, la comună mai sunt ceva rezerve, se va încerca să se compenseze. 

Se speră să se facă, cadastrarea sistematică, ca să se facă lumină, ca să nu mai aibă treabă 

comisia locală de fond funciar. S-a semnat săptămâna aceasta contractul de finanțare. Sunt 

aprobați 150.000 prin OCPI. 

Domnul consilier local Benchea Ioan  a spus că mai durează vreo 30 de ani, nu mai prind unii. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că deja sunt 

planuri parcelare la Hândrești, pe o zonă pilot.  

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a supus la vot punctul nr. 4 pe ordinea de zi. 

În urma votului exprimat s-au centralizat 10 voturi ”pentru”, 0 voturi ”împotrivă” și 0 

”abțineri”.  

Au votat ”pentru ” Au votat ”împotrivă” S-au abținut 

GHERĂESCU FELICIAN 

MIHAI 

  

IFTIME ALIDA  ELENA   

DIEAC ADRIAN   

JITARU IONEL   

CEZAR IOSIF   

BENCHEA ROBERT   

JITARU IOAN   

BENCHEA IOAN   

URSACHE  IOSIF   

URSACHE IONELA   

Domnul președinte de ședință, Dieac Adrian  a dat citire punctului nr. 5 pe ordinea de zi: 

Probleme curente, întrebări 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  s-a înscris la cuvânt. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că săptămâna 

aceasta are promisiune de la directorul de la Apele Române să aducă buldozerul pe șenile. Ar 

vrea să corecteze toate drumurile din câmp. Proprietarii vor fi puțin deranjați, dar ar vrea, 

conform hărților, să corecteze toate drumurile acestea. Mai sunt câteva mașini de piatră, dacă 

sunt urgențe, să se spună acuma, dacă nu, se va depozita piatra pentru intervenții. Ca să se 
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încheie cu valoarea aceasta de 56.000. S-au dus 6000 de lei cu cheltuielile pe motorină pentru 

utilajeje. 

Domnul consilier local Ursache Iosif a întrebat de unde provin banii aceștia. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că de la 

Guvern din fondul de rezervă. Și au rămas 50.000. 

Domnul consilier local Ursache Iosif a spus că propune să se facă ”Balul Gospodarilor” 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că că nu se 

poate,  domnului Ursache Iosif îi plac numai petrecerile. S-a văzut, pe deal la Țurca, este o 

deviere puternică, drumurile trebuie aduse la lățimea inițială. Va costa ceva. 

Domnul consilier local Benchea Ioan  a întrebat când va fi ședința ordinară. 

Domnul secretar Benchea Robert  a spus că săptămâna viitoare, joi sau vineri.  

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că propune să 

se pună pe ordinea de zi vânzarea blocului cu 8 apartamente. 

Domnul consilier local Cezar Iosif  a spus că e evaluat la 7800 euro un apartament. Nu face 

mai mult un apartament. 

Domnul consilier local Ursache Iosif a spus că de s-ar vedea ce e înauntru, acolo! 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că dacă s-ar 

găsi cineva care să cumpere, ar fi bine să se pună spre vânzare! 

Domnul consilier local Benchea Ioan  a întrebat dacă este hotărâre de aproare a vânzării 

blocului. 

Domnul viceprimar cu atribuții de primar, Gherăescu Felician Mihai  a spus că nu este o 

astfel de hotărâre. 

Domnul consilier local Ursache Iosif a spus că el ar trebui să se ducă la fostul primar, Costică 

Chibrit, că i-a dat 5000 de lei, erau bani atunci, că a fost o perioadă când a trebuit să se vândă. Și 

n-a mai văzut nici chitanța! 

Domnul consilier local Cezar Iosif  a spus că măcar a avut un apartament promis! 

Domnul consilier local Ursache Iosif a spus că îi spusese fostul primar, Costică Chibrit, să-l 

treacă pe listă acolo! Și banii nu i-a mai văzut! 

Domnul consilier local Benchea Ioan  a spus că de asta l-a bătut Dumnezeu! Să trăiască 150 de 

ani cu dializă! 

Domnul președinte de ședință Diac Adrian  a declarat ședința închisă. 

 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

În conformitate cu prevederile art. 42 alin. (4)din Legea nr.215/2001 

Ne asumăm responsabilitatea veridicității celor consemnate, 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ 

DIEAC ADRIAN 

 

Secretarul comunei, 

Benchea Robert 


